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Meghívottak:Győrffy László a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. ügyvezetőjeMetzger-Földényi Krisztina a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. részéről
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Akkor a technikai probléma helyreállt, megkezdenénk a szeptemberi Közművelődési Bizottságunk ülését. Én szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, megjelent vendégeinket. Ülésünk nyilvános, az ülésről hangfelvétel készül, jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. Megkérek mindenkit, hogy jelentkezzen be. Megállapítom, hogy 7 jelen, 2 hiányzó mellett a Bizottság határozatképes. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatosan hozzám nem érkezett sorrendmódosításra, levételre, felvételre irányuló igény, kérdezem, hogy van-e ilyen igény? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat, a szavazást indítom.
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét [122/2024.
(IX. 17.)]:1. Az FTC Labdarúgó Zrt.-nek nyújtandó támogatás (458. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester2. Az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére nyújtandó támogatás (457. számú előterjesztés) Előterjesztő: Akócs Zoltán önkormányzati képviselő3. A 2024/2025. nevelési évre szóló intézményi munkatervek jóváhagyása (465. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. A Wesleyjános Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 2023. évi támogatásának elszámolása (451. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester5. Tájékoztató a 2024. évi kőbányai nyári táborokról (452. számú előterjesztés) Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi pontjait.

1. napirendi pont:
Az FTC Labdarúgó Zrt.-nek nyújtandó támogatás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Első napirendi pontunk az FTC Labdarúgó Zrt.-nek nyújtandó támogatás, 458. számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Jó, tehát itt a korábbi együttműködés alapján a sportlétesítményt fejlesztette Ferencváros, méghozzá egy IP rendszerű kamerahálózattal, ami a korábbi analóg kamerarendszert is leváltotta. Most 18 kamerával rendelkezik a sportlétesítmény, tehát a biztonság fokozása végett történt ez. Itt egy 2 681 002 forintos beruházás történt, és ennek az 50%-át kérné a Ferencváros, ami 1 345 000 forint. Itt egy felhalmozási célú támogatást biztosítanánk, hogy itt a személy- és vagyonbiztonság megmaradjon. Megadnám a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsolj Gábor.
Radványi Gábor: (Jelzés a mikrofon bekapcsolására.} Bocsánat, tehát a Ferencvárossal egy 15 éves szerződést kötöttünk a Bihari út használatát, illetve bérletét illetően. A tulajdonjog a Kőbányai Önkormányzaté, viszont az ottani sporttevékenység jelentős része az a Ferencvároshoz köthető, de természetesen a Kocsis Sándornak, a Sportközpontnak is az irodái, illetve a teniszpálya meg hasonló, tehát több dolog is a miénk. Mindig egy vitakérdés az, hogy egy térfigyelő kamera az mennyit néz, és kinek nézi nagyobb arányban a részét. Én egy kicsit szkeptikus voltam az elején, amikor a Fradi ezzel megkeresett, mert azt gondoltam, hogy ez a Fradinak az érdekeit szolgálja, hogy azok a kamerák, ott öltözőket meg egyebeket, amit ők használnak azt néznék, de Palitól, tehát a Kocsis Sándor Sportközpont vezetőjétől megkérdeztem, azt mondta, hogy ugyanúgy ez a biztonságot a Kocsis Sándor tekintetében is szolgálja, úgyhogy ebben ne legyünk kicsinyesek, ha szabad így mondani. Tehát mivel a tulajdonjog a miénk, ezért a fele-fele arányú megosztást javasoltuk és javaslom én is, hogy a Bizottság ezt elfogadja.
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Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést, tehát a szubjektív biztonságérzetet is növeli. Kérdés van? Nincs úgy látom, akkor kérem, fogadjuk el az előterjesztést, a szavazást indítom.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az FTC Labdarúgó Zrt.-nek nyújtandó támogatásról szóló 458. számú előterjesztést támogatja [123/2024. (IX. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, az egyes napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

Az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére 
nyújtandó támogatás

Előterjesztő: Akócs Zoltán önkormányzati képviselő

Elnök: Megnyitom a kettes napirendi pontot, az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére nyújtandó támogatás, 457. számú előterjesztés, előterjesztője Akócs Zoltán önkormányzati képviselő. Itt egy 600 000 forint összegű, egyszeri működési célú támogatást biztosít a nyugdíjasklubok részére. Kérdés nincs, akkor kérem szavazzunk, indítom a szavazást.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal az Örökifjú Kőbányai Nyugdíjas Klub és a Harmat Kőbányai Nyugdíjas Klub részére nyújtandó támogatásról szóló 457. számú előterjesztést 
támogatja [124/2024. (IX. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a kettes napirendi pontot lezárom.
3. napirendi pont:

A 2024/2025. nevelési évre szóló intézményi munkatervek jóváhagyása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a hármas napirendi pontot, a 2024/2025. nevelési évre szóló intézményi munkatervek jóváhagyása, 465. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Tehát jogszabályi kötelezettségünk a munkatervek jóváhagyása. Természetesen ezt az igazgatók elkészítették, amit a nevelőtestület, illetve a szülői munkaközösség később jóváhagy. Kérdés nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
Elnök: (A szavazást jelző hang nem hallható.} Csak hangja nem volt, igen. (A gépi jegyzőkönyv 6 
igen, egyhangú szavazatot rögzített.) Akkor én szeretnék kérni egy megismételt szavazást. Hang nélkül történt. (Érvénytelen szavazás.) Köszönöm szépen.
A technikai hiba okán az elnök az SZMSZ 61. § (1) és (2) bekezdésében foglalt rendelkezés alapján 
ismételt szavazást rendel el.Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága 7 igen, egyhangú szavazattal a 2024/2025. nevelési évre szóló intézményi munkatervek jóváhagyásáról szóló 465. számú előterjesztést támogatja [125/2024. (IX. 17.)].
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Elnök: Egyhangúlag igen, 7 igen, egyhangú szavazattal támogattuk az előterjesztést. Köszönöm, a hármas napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

A Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 2023. évi támogatásának 
elszámolása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Megnyitom a négyest, a Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 2023. évi támogatásának elszámolása. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, 451. számú előterjesztés. Itt személyi jellegű kiadásokra történt egy másfél millió forintos vissza nem térítendő működési célú támogatás, amelyről 2024. augusztus 28-án benyújtották az elszámolást. Kérdés nincs, akkor kérem, hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
126/2024. (IX. 17.) KMB határozat
a Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 2023, évi támogatásának 
elszámolásáról(7 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Wesley János Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 2023. évi támogatásának elszámolását elfogadja.
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást. Köszönöm, a négyes napirendi pontot lezárom

5. napirendi pont:
Tájékoztató a 2024. évi kőbányai nyári táborokról 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: És végül, de nem utolsó sorban megnyitom az ötös napirendi pontot, amely tájékoztató a 2024. évi kőbányai nyári táborokról, 452. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Én át is adnám a szót Győrffy László igazgató úrnak a nyári táborokkal kapcsolatosan. Annyi kiegészítést, hogy itt a napközis táborokról történik egy átfogó beszámoló - ugye Laci? -, de kiegészítve az egyéb táborokról, vagy csak a napközisről? Megadom a szót, parancsolj Laci.
Győrffy László: Köszönöm szépen, az egész tábori tevékenységünkről, tehát ez hagyományosan mindig három területre tevődik össze. Én is köszöntöm a Bizottságot tisztelettel. A tavalyi évben kérdés merült fel hozzánk, hogy „és akkor idén nem is lesz semmiféle bemutató vagy kis videó, hogy a gyerekek, hogy érezték magukat?” És akkor mondtuk, hogy hát nem, úgyhogy ezt most szeretnénk pótolni, és azért most is készítettünk egyet. Én szeretném, hogyha ezt a kis rövid összefoglalót néznék meg először, és akkor utána szóban még kiegészítenénk a látottakat. Ugye hagyományosan most már mindig egy nyitórendezvénnyel kezdjük, és ugye pár évvel ezelőtt mi készítettünk egy kis indulót, ugye Szakadáti Matyi zenésített meg egy verset, és ez lett a Kőbányai Tekergőknek az indulója. Mehet, igen, köszönöm szépen. Ennek is van hangja. (A 
jelenlévők megtekintik a nyári napközis táborról készített kisfllmet.) Remélem, hogy átjött egy kicsit a hangulatból, hogy hogy érezték magukat a gyerekek. Ugye mindig jelezzük, hogy a táboroztatás különböző típusai közül mi ezt kiemelten kezeljük, hiszen ez egy olyan táborozási forma, amit ugye a szülők, illetve hát a gyerekek ingyen vehetnek igénybe, kivéve ugye az étkezést kell nekik csak fizetni, ami megegyezik az évközi térítési díjjal. Tehát azok, akik kedvezményben részesülnek évközben, értelemszerűen a nyári táborozás alatt is. Idén rövidebb volt a táborozási időszak, ézt jeleztük az anyagban is. A tanév ugye meghosszabbodott, ezért 
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lerövidült a szünet, hét hétre korlátozódott. Ez elsősorban a balatonlellei területen okozott gondot, hiszen ahhoz, hogy megőrizzük ugyanazt a turnusszámot, mint azt megelőzően, rövidítettük egy-egy nappal a turnusok hosszát, és akkor így viszont ugyanannyian tudtak táborozni, mint az elmúlt időszakban. Visszatérve a napközis táborra, az látható volt, hogy nekünk a célunk az volt, hogy minél többször kihozzuk a gyerekeket a táborból. Elsősorban Kőbányai helyszíneket kerestünk, hogy ne sokat kelljen ugye utazni a gyerekekkel. Ugye igazából nem a legideálisabb helyszín egy iskolaudvar, de ez van, évek óta ezen a területen szervezzük a tábort, és ugye a lehetőségekhez képest próbáljuk ezt a helyzetet kezelni, és élményeket nyújtani a gyerekeknek. Jeleztük az anyagban, hogy bármennyire próbáljuk előkészíteni a tábort ebbe az iskolaudvarba, mivel az iskola jelenleg nem az Önkormányzatnak a fenntartásában működik, nem mindig zökkenőmentes az együttműködés. Ez elsősorban egy ilyen helyi dolog, hogy az ott lévő pedagógusok nem szeretik azt, hogy mi ott nyáron az ő iskolájukban ott vagyunk, állandó probléma, hogy mi azt megrongáljuk, nem biztosítják mindig azokat a helyeket, amiket szeretnénk, pedig hát előzetesen tényleg az Igazgatóval, illetve a Tankerülettel is mindig egyeztetünk, hogy minden rendben legyen, de a működésben ez nekünk sokszor jelent problémát. Az anyagban is jeleztük, hogy nem olyan a hozzáállás. Amikor valamilyen, bármilyen probléma van, működési probléma, akkor azt ki oldja meg, nyáron kit találunk meg, mi nem tudunk intézkedni, a Tankerületnek kell, ő próbál, az átfutási idő ilyenkor hát elég hosszú, és mire az megoldódik lehet, hogy a probléma is megoldódik. Ilyen volt a legnagyobb probléma, az esőzéseknél a vízelvezetés a sportpályán. Az ott hetekig ott állt, és az nem oldódott meg. Ez nekünk problémát okozott, ezért is mondtuk azt, hogy mi az iskolának a segítségével akár plusz ember alkalmazásával, nekünk fontos lenne, hogy legyen egy olyan gondnok ebben az időszakban, vagy gondnoki feladatot ellátó személy, aki ezekben segít. Nyitja az iskolát, zárja az iskolát és az ilyen apró problémákat megoldja. Természetesen mi is, a mi embereinkkel ott vagyunk, csak ugye a helyi dolgokat mi nem ismerjük annyira, mint az ott dolgozók. Ezért merült fel bennünk mindig, hogy tudunk-e a tábornak más helyet találni, de látjuk azt, hogy nem lehet, hiszen ez egy központi hely, az étkezést itt tudjuk megoldani, tehát azt látjuk, hogy jelenleg inkább abba az irányba kell elmenni, hogy ezt az iskolaudvart, vagy ezt a környezetet tegyük még inkább alkalmassá arra, hogy táboroztathassuk a gyerekeket. Nagyon jó visszhangja volt a tábornak, látszanak az adatok, hogy az idén is sokan vették igénybe, és tudom, hogy az év közben itt mi szoktunk hallani panaszokat az étkezésre, egyszerűen kitűnő volt, és mindenki azt mondta itt a táborozás alatt - akik a közétkeztetést biztosítják év közben az iskoláknak ugye ők végzik a nyári tábor alatt is és -, hogy nagyon pozitív visszajelzéseket kaptunk a táborvezetőktől, úgyhogy mi csak dicsérni tudtuk - hát most nem is tudom, talán - a Kórház- és Menza Kft.-t, akik a tábor igényeinek megfelelően alakították az étrendet. A napközis tábor kapcsán egy pici kiegészítés, hogy most ebben az évben is, már az előző évben is mi koordináltuk a Komplex Iskolának vagy EGYMI-nek a napközis táborát. Ugye ez abból adódik, hogy ott speciális nevelést igénylő gyerekek vannak, ezt mi nem tudjuk ellátni, és így az Önkormányzat eddig, hát tavaly, meg idén már nem, azt megelőzően a Tankerületnek biztosította az ehhez szükséges forrást, de most már ugye a Körösinél van ez. Itt egy jó együttműködés van, és az Iskolaigazgatóval egyeztetve ők kialakítják a programokat. Ugye mi gyakorlatilag az Önkormányzattól kapott forrással rendelkezünk, és akkor így kötjük a szerződéseket a pedagógusokkal, az is ugye rendben lezajlott ebben az évben is. Ugye Balatonlelle az, ami egy népszerű tábor 'hál Istennek sokan igénybe veszik, idén is sokan nyaraltak, örültünk neki, hogy újra volt testvérvárosi táborunk, ami nagyon jól sikerült. Igénybe veszik ugye az iskolák, civil szervezetek, tehát én azt gondolom, hogy ez maximálisan ki van használva, erdei iskolai programokkal együtt ez egy jó lehetősége a kőbányai gyerekeknek. Itt is fontos megjegyezni, hogy mennek folyamatosan mindig a fejlesztések, azért örültünk, hogy évekkel ezelőtt elkészült egy új ház. Megvannak a források a rendszeres karbantartásukra, hogy tudjunk működni, de vannak olyan problémák, amiket kezelnünk kell. Ezt jeleztük az anyagban is, hogy évek óta most már a tábor nyitása előtt van egy elég szigorú bejárása az ÁNTSZ-nek - azt hiszem most másképp hívják már őket -, és ők mindig felírják a problémákat, azokat próbáljuk kijavítani. A sportpályáink állapota az borzasztó, itt mondták, hogy ez egyszerűen olyan balesetveszélyes, hogy jövőre ők már nem szívesen adnának itt engedélyt, hogy ezt a gyerekek használják, ezért mi tervezzük is majd ennek a két 
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sportpályának a felújítását. A szaktáboraink, még visszatérve a napközis táborra és a leilei tábora, hogy a pedagógusokat hogyan sikerült ugye toborozni, hát Lellére nem nehéz, ugye ott egy picikét a munka is, tehát az más, oda szívesebben jönnek a pedagóguskollégák. A napközis táborban azért egy kicsit ez nehezebb volt. Idén is volt emelés a tiszteletdíjakban, dehát ezeket folyamatosan kell majd emelni, hogy tudjuk biztosítani a pedagógusokat. Nagyon elhivatottak voltak azok a kollegák, akik a nyári napközis táborban dolgoztak. Tényleg, azt a kis példát, amit ott leírtunk az anyagban is, hogy mikor egy kisfiúnál észrevették, hogy lukas a cipője, mert egyszerűen olyan forró volt a beton, hogy égette a talpát, és nem tudták, hogy mi a gond? Hát kiderült, hogy lukas a cipője, akkor a kollegák nem sokat gondolkodtak, hanem a kisfiúnak vettek egy cipőt, és akkor nagyon-nagyon boldog volt, hogy most akkor neki van cipője. Tehát, hogy ebből is látszik az, hogy mire odafigyelnek a kollegák, és ez szerintem egy nagyon-nagyon jó érzés volt, és hát olyan hálásak voltak a gyerekek. Nemcsak ezért, hanem több ilyen hasonló történetünk volt. A harmadik része a táborozási formáknak az pedig mindig a szaktáborok. Ez teljesen piaci alapon működik, ami igény van rá, azokat próbáljuk kielégíteni. A célunk az, hogy egyrészt biztosítsunk színvonalas programot és jussunk ugye bevételekhez is. Ez, mint gazdasági társaság a Körösi, ez is egy fontos tevékenysége. Összességében úgy ítélem meg, hogy az idén is jól sikerültek ezek a táborozási formák. Mindig el szoktuk mondani, hogy nem volt semmi probléma, tehát hogy évek óta működnek már ezek a táborok, és örülünk neki, hogy - valószínű a jó előkészítéseknek, hogy - azért balesetek nincsenek, mind a két helyen tökéletesen működnek mondjuk az étkezések, mert azért Balatonon halljuk sokszor, amikor egy-egy tábort bezárnak, mert olyanokat tapasztalnak az ellenőrzések során a konyhán, hogy bezárják őket. Ezek nincsenek, jól működnek ezek a táborok, és bízom benne, hogy a következő években is ilyen hasonló, sikeres időszakról tudunk a nyár végén beszámolni.
Elnök: Köszönjük szépen Laci a kiegészítést. Megadnám a szót Mustó Géza Zoltán alpolgármester úrnak, parancsolj.
Mustó Géza Zoltán: Tehát a testvérvárosi programok közül én azt gondolom, hogy talán ez a legfontosabb programcsomag, programcsoport. Volt szerencsém meglátogatni a tábort. Mindenképpen meg szeretném említeni Edényi László igazgató urat, aki egy karmesterként vezényelte ezt a hatalmas gyereksereget, és akkor, amikor ünnepről ünnepre, alkalomról alkalomra részt veszünk testvérvárosi programokon, akkor meghallgatjuk egymás folklór hagyományőrző műsorát, dalát, de amikor így találkoznak a fiatalok egymással, és a hivatalos programokat követően ők elkezdenek egymással fiatalosan mondva bandázni és beszélgetni, és kommunikálni, akkor látja az ember azt, hogy ez mindennél többet ér. Tehát ebből lesznek valós kapcsolatok, határokon átívelő barátságok, ami nagyon-nagyon fontos. Élvezték a gyerekek. Edényi igazgató úrnak köszönhetően egy olyan jövőnket meghatározó alapgondolat köré, a zöld tudatosság köré volt csoportosítva a tematizálás, ami nagyon fontos volt. Minden egyes testvérváros csapata bemutatott tematizálva, különböző napokban ebbe a gondolati körbe tartozó előadást. Fantasztikusan érdekes volt és mindenféle részrehajlás nélkül tudom nektek mondani, hogy a magyar gyerekek hát az első kettőben végeztek, és inkább az első helyen a prezentáció minőségében, és artikulálásában, nagyon büszke voltam rájuk. Igazgató úr említette a sportpályák állapotát, hát én már sportpályának sem nevezném azt, ami ott van. Azzal mindenképpen foglalkozni kell, az egy tömény balesetveszély, arra gyereket vagy nem gyereket, kiskamaszt ráengedni, azt nem szabad. Azt majd le kell zárni, vagy a programba be se vonni, az tragédia. Tehát azzal foglalkozzunk mindenképpen a következő ciklusban, hogy erre szánjunk pénzt, hogy ez európai szintű legyen, mint ahogy a tábor minden többi része az. Köszönöm szépen, és gratulálok nektek hozzá.
Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Én is úgy gondolom, hogy széleskörű volt itt a tájékoztatás, tehát minden részét a tábornak megmutattad Laci, mint ahogy minden évben. Felhívtad a figyelmünket arra, hogy mik a pozitívumok és mi az az apró pár dolog, amire szükség van, hogy még jobb legyen a tábor. Úgy gondolom, hogy feladatunk akkor ezeket mind figyelembe venni, és eszerint cselekedni. Köszönöm szépen Laci a kiegészítést. Kérdezem a 
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Bizottság tagjait, van-e további kérdés, észrevétel? Köszönöm szépen a munkátokat és az ott dolgozó pedagógusoknak is a munkáját. Úgy látom, hogy nincs, akkor megállapítom, hogy a Bizottság a tájékoztatót megtárgyalta.
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közjóléti Bizottsága a 
„Tájékoztató a 2024. évi kőbányai nyári táborokról"szóló 452. számú előterjesztést megtárgyalta.

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta, én felkérem Papp Zoltán bizottsági elnök urat a jegyzőkönyv aláírására, és 9 óra 30 perckor bezárom az ülést. Köszönöm szépen a részvételt.

Dr. Mátrai Gábor', bizottsági elnök \ '/
Törvényességi szempontból ellenjegyzőm:

/V \cgyz^'e

/ l I Ti 1Dr. Szabó Krisztián'® g"jegyző ~ W //* ÍX

Papp Zoltán bizottsági tag
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón]jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón]határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és névszerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2024. szeptember 17-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Dr. Mózer ÉvaD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber Tibor Dr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Dr. Kappel Patrícia Ehrenberger Krisztina Kálmánná Szabó Judit Kárpáti Beatrix

Aláírás:

Aláírás:
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Intézményi meghívottak jelenléti ívea 2024. szeptember 17-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

NÉV Intézmény Aláírás
1

(tó (tóN


